

ខ្មែរ សុវណ្ណភូមិ

April 25, 2018 ·

ខួប៦ឆ្នាំនៃការសំលាប់លោក ឈុត រុទ្ធី៖ #ឃាតករនៅរស់
និងសប្បាយលើគំនរឈឺចាប់របស់គ្រួសារសព និងរាស្ត្រខ្មែរ

.....
#ចំពោះមរណៈភាពរបស់លោកឈុតរុទ្ធីត្រូវបានគេមើលឃើញថាវាទាក់ទងនឹងមនុស្សសម្បូរចំនួន
ដែលគេអាចចាត់ទុកថាជាមេឃាតករដូចជា ហ៊ុន ម៉ាណា ខៀវ សំផន និង ហ្គេ ហាប់
ដោយមានការគាំទ្រពី សៅ សុខា ផងដែរ។

មូលហេតុអ្វីបានជាយើងហ៊ានអះអាងថាជននេះជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងការសំលាប់លោក ឈុត រុទ្ធី?
សូមអានអត្ថបទដូចតទៅ៖

#ហេតុការណ៍ឃាតកម្ម៖ លោក ឈុត រុទ្ធី ទទួលមរណភាព ថ្ងៃទី ២៦ មេសា ២០១២
គឺជាអតីតបុរាណ “អង្គការក្រុមការពារធនធានធម្មជាតិ Natural Resource Protection
Group” ពេលចុះពិនិត្យការកាប់បំផ្លាញព្រៃឈើ។

ទីតាំងធ្វើឃាត៖ នៅក្រុមហ៊ុន Timber Green
ជាក្រុមហ៊ុនមួយទទួលបានសិទ្ធិបុរេមូលអនុផលព្រៃឈើនៅស្ទឹងតាតែ នៅខេត្តកោះកុង
តែតាមពិតក្រុមហ៊ុននេះមិនត្រឹមតែបុរេមូលអនុផលព្រៃឈើទេ

តែជាក្រុមហ៊ុនកាប់បំផ្លាញព្រៃឈើ
និងរកស៊ីជួញដូររុក្ខជាតិសម្រាប់ផលិតគ្រឿងញៀនថែមទៀត។ ផ្ទុយទៅវិញក្រុមហ៊ុននេះ
មិនមានការចុះបញ្ជីត្រឹមត្រូវ គ្មានអាស័យដ្ឋានទំនាក់ទំនងពិតប្រាកដឡើយ
នេះបើតាមការផ្សាយរបស់កាសែត ភ្នំពេញប៉ុស្តិ៍ ថ្ងៃទី១១ ខែធ្នូ ២០១១

(<http://www.phnompenhpost.com/national/logging-wild-west>)។ ក្រុមហ៊ុននេះ

មានបីភាគីកាន់កាប់ភាគហ៊ុនគឺ៖

- ១. ហ៊ុន ម៉ាណា និង ខៀវ សំផន មានភាគហ៊ុន ៥៧,៥% ។
- ២. ហ្គេ ហាប់ កាន់កាប់២៥,៥%។
- ៣. ភាគីទី៣ កាន់កាប់១៧%។

ទំនាក់ទំនងបុគ្គលក្នុងក្រុមហ៊ុន៖

១. ហ៊ុន ម៉ាណា និង ខៀវ សំផន គឺចាត់ទុកគ្នាដូចបងប្អូនបង្កើត
ហើយការពិតនាងគ្រាន់តែជាមនុស្សរកស៊ីឈរឈ្មោះឲ្យ ហ៊ុន ម៉ាណា ប៉ុណ្ណោះ។ ហ៊ុន ម៉ាណា
ជាអតីត បុរាណ ម៉ឺង កុម្មុះ ត្រូវជាកូនបុរសារ ម៉ឺង សំផន និងត្រូវជាបងថ្លៃរបស់ ម៉ឺង
ពនុលក។ ម៉ឺង ពនុលក ត្រូវជាប្តីរបស់ ខៀវ សំផន និងជាកូនចៅរបស់ ហ៊ុន ម៉ាណា។ ម៉ឺង
សំផន ជាឪពុកក្មេក ខៀវ សំផន មានឋានៈជាឧត្តមសេនីយ៍
ជារដបលេខាធិការកុរស្នងការពារជាតិ និងជាអនុកកាន់កាប់ផ្នែកភស្តុតាងកុរស្នងការពារជាតិ
ហើយត្រូវជាអតីតដទៃរបស់ ហ៊ុន សែន។ ហ៊ុន ម៉ាណា និង ខៀវ សំផន ប្រកាសស៊ីកាប់ឈើជាមួយគ្នា ពួកគេក៏រកស៊ីខាងសំណង់ជាមួយគ្នាដែរ គឺក្រុមហ៊ុន «អូតិដេរ»
ដែលសាងសាងវិទ្យា និងផ្ទះផ្ទៃដល់ក្រុមហ៊ុន។

២. ហ្គេ ហាប់៖ រស់នៅអូស្ត្រាលី មានងារជាឧកញ៉ានៅខ្មែរ
ជាអនុបុរាណក្រុមការងាររៀបចំអង្គការចាត់តាំងយុវជន បុរាណនៅអូស្ត្រាលី
និងល្អវីលហ្វឡង់ និងជាបុរាណក្រុមការងារតំបន់ បុរាណក្រុងស៊ីដនី រដ្ឋបញ្ចហ្វរីល
និងជាមនុស្សជំនិតរបស់ ហ៊ុន ម៉ាណា។

ដោយសារតែក្រុមហ៊ុន Timber Green នេះជាកម្មសិទ្ធិរបស់កូនចៅគុក្ខលហ៊ុន និងមនុស្សក្នុងបក្សស៊ីភីភីបែបនេះ បានជាគុរបំពេលដែលលោក ឈុត រុទ្ធី ចុះទៅពិនិត្យក្រុមហ៊ុននោះ ឬទៅមើលតំបន់ដែលក្រុមហ៊ុននោះកាប់ឈើ គឺតែងមានកម្លាំងកងទ័ព ពិភពលលេខ៧០ ដែលគេស្គាល់ថាជាកងអង្គការកុសផ្ទាល់របស់ ហ៊ុន សែន និងកម្លាំងពិភពរាជអាវុធបតុថ មករារាំងលោក ឈុត រុទ្ធី គុរបំពេល ហើយការស្លាប់របស់លោក ឈុត រុទ្ធី គឺមានវត្តមាន សន្តិសុខក្រុមហ៊ុន Timber Green និង កងរាជអាវុធបតុថជាអ្នកនៅទីនោះ និងពាក់ព័ន្ធដែរ។ នេះហើយក៏ជាមូលហេតុដែល ពេលធ្វើឃាតភ្លាមគឺគុរបំកុរស្នងចេញមុខការពារក្រុមហ៊ុន និងជួយផ្សាយលាក់បាំងមេខ្លោងឃាតករ ហើយពួក ម៉ឺង ពនុលក ក៏សកម្មក្នុងការបំភ្លៃព័ត៌មាននៅពេលនោះ។

ក្នុងហេតុផលទាំងនេះ

បងប្អូនជនរួមឈាមខ្មែរគិតទៅថាតើមនុស្សដែលមិនបានផលបុរយោជន៍ពីក្រុមហ៊ុននេះ សំលាប់លោក ឈុត រុទ្ធីបានបុរយោជន៍ស្តីដល់ពួកគេ?

តើអ្នកណាមានអំណាចមកបញ្ជាកងកម្លាំង PM និងកងទ័ពមករារាំងលោក ឈុត រុទ្ធី បានភ្លាមៗគុរបំកន្លែងដូចនេះ? ដូច្នោះ មានតែពួកនេះហើយជាឃាតករនោះ។

ដោយ៖ ខ្មែរ សុវណ្ណភូមិ

#ឈុតរុទ្ធី #ហួហាប់ឃាតករ #ហ៊ុនម៉ាណាឃាតករ #chhutvuthy

See Translation



មុខមាត់ជនជាប់សន្សំយសំខាន់ជាមេខ្លោង ធានាករសំណងលោក ឈុត ថុន្នី



ភាគហ៊ុន

- ហ៊ុន ម៉ាណា ៥៧,៥% ឲ្យ ខៀវ សសីលៀប ឈរឈ្មោះ
- ហួរ ហាប់ ២៧,៥%
- ហ៊ុយ ធាក់ ១៥%



ហ៊ុន ម៉ាណា

ខៀវ សសីលៀប

ហួរ ហាប់

តាមព័ត៌មានដែលទទួលបាននាពេលនេះគឺ ខៀវ សសីលៀប គ្រាន់តែជាអ្នកឈរឈ្មោះឲ្យ ហ៊ុន ម៉ាណាប៉ុណ្ណោះ។ ចំពោះរឿងចាត់ការនានាគឺ ហ៊ុន ម៉ាណា ជាអ្នកបញ្ជា រីឯ ហួរ ហាប់ ជាអ្នកប្រតិបត្តិការស៊ី និងរៀបចំកម្លាំងកងសន្តិសុខនានារបស់ក្រុមហ៊ុន។ ចំពោះអ្នកសំលាប់គឺ និងស្លាប់ជាមួយលោក ឈុត ថុន្នី ឈ្មោះ អ៊ុន រតនា ជាមន្ត្រីកងរាជអាវុធហត្ថ ហើយអ្នកគេចោទថាយាករបន្ទាប់មកគឺឈ្មោះ វ៉ាន់ បូរីត្ន ជាសន្តិសុខក្រុមហ៊ុន Timber Green ផ្ទាល់តែម្តង។ បងប្អូនគិតទៅមើល តើ អ្នកណាមកបញ្ជាកងរាជអាវុធហត្ថបាន ហើយកើតហេតុនៅកន្លែងណា និងសន្តិសុខរបស់អ្នកណាជាអ្នករងការចោទជាយាតករ? តើពួកគេអាចហ៊ានធ្វើដោយគ្មានបញ្ជាបានទេ?

បញ្ជាក់បន្ថែម៖ ក្រៅពីមានរបបរកស៊ីកាប់ឈើជាមួយគ្នា ពួកគេកំពុងរកស៊ីជាមួយគ្នាដ៏ធំមួយគឺ ការសាងសង់ Orkidé Villa មានតំលៃរាប់រយលានដុល្លារ។ ចំពោះក្រុមហ៊ុន Timber Greenនេះ បើរកក្នុង Google Search បងប្អូនបានលទ្ធផលតែរឿងល្អៗខាងកាប់បំផ្លាញឈើតែប៉ុណ្ណោះ ហើយក្រុមហ៊ុននេះរកតែ Logo ជាអ្វីក៏គ្មានផង។



Timber Green



អ័រគីដេ ឌី រ៉ូយ៉ាល់ និងលេចរូបរាងដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៅឆ្នាំ ២០១៧ ខាងមុខនេះ ជាមួយទុនសរុប ៤០០ លានដុល្លារ

(ភ្នំពេញ)៖ ទុនដុ អ័រគីដេ ឌី រ៉ូយ៉ាល់ នឹងលេចរូបរាងដ៏ល្អឥតខ្ចោះ នៅឆ្នាំ២០១៧ខាងមុខនេះ ជាមួយទុនសរុប៤០០លានដុល្លារ ស្ថិតលើ ទីតាំងល្អតាមបណ្តោយផ្លូវ២០០៥ (ម៉ែដា) ក្បែរសាលាអន្តរជាតិ NORTHBRIDGE មានទាំងផ្នែកផ្ទះអាជីវកម្ម Shop House, ផ្នែកផ្ទះ វិទ្យុគ្រប់ប្រភេទយ៉ាងស្រស់ប្រណិត ជាមួយគុណភាពសំណង់ដ៏រឹងមាំ ល្អប្រណិតគ្មានពីរសម្រាប់លោកអ្នក។

លោកស្រី ខៀវ សារីលៀប នាយកប្រតិបត្តិទូទៅ នៃក្រុមហ៊ុនអ័រគីដេវិទ្យុ បានថ្លែងក្នុងពិធីបើកសម្ពោធការិយាល័យលក់របស់ខ្លួន នៅ ថ្ងៃទី០៥តុលានេះថា ជាមួយនឹងការគ្រោងបញ្ចប់ការសាងសង់នៅឆ្នាំក្រោយ អ័រគីដេ ឌី រ៉ូយ៉ាល់ ដែលជាគម្រោងទុនដុប្រណិត លំដាប់ខ្ពស់ មួយក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ យើងបានបើកសម្ពោធការិយាល័យលក់ហើយ ដើម្បីផ្តល់ព័ត៌មានជូនអតិថិជន កាន់តែលម្អិតបន្ថែមទៀត បន្ទាប់ពី ការទទួលគាំទ្រខ្ពស់ ពីសំណាក់អតិថិជនទាំងនៅក្នុងស្រុក និងក្រៅស្រុក។

ខៀវ សារីលៀប & ហ៊ុន ម៉ាណា



ហួត ហាប់ជន
ជាប់ពាក់ព័ន្ធ
សំណប់លោក
ឈុត រុទ្ធី

...